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Protokół Nr XV 
 

z XV sesji Rady Miejskiej w Brusach, która odbyła się 30 listopada 2016 roku  

w godz. 10.00 – 11.40 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.  

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Burmistrz Brus - Witold Ossowski  

2. Zastępca Burmistrza Brus – Krzysztof Gierszewski 

3. Skarbnik Gminy - Ewa Trzebiatowska – Gryglewska  

4. Sekretarz Gminy – Mariola Rodzeń 

5. Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty – Jacek Bruski 

6. Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego – Eliza Szczesna 

7. Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Magdalena Zakrzewska – Posieczek 

8. Z-ca Dyrektora Gospodarki Przestrzennej – Zbigniew Lemańczyk 

9. Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Krystyna Cysewska  

10. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej – Paweł Wolter 

11. Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki – Anna Orlikowska 

12. Radca prawny Grażyna Felaksa 

13. Sołtysi i przewodniczący osiedla 

14. media 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie protokołu z XIII i XIV sesji Rady Miejskiej.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach. 

5. Informacja z działalności komisji stałych Rady Miejskiej.  

6. Zgłaszanie interpelacji, wolnych wniosków i zapytań. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  

7.1 wystąpienia do instytucji odpowiedzialnych za ochronę zdrowia i finansowanie opieki 

zdrowotnej z apelem o podjęcie działań zmierzających do finansowania oddziału 

urologicznego Szpitala Specjalistycznego im. J. K. Łukowicza w Chojnicach  
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7.2 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chojnickiemu na dofinansowanie zakupu 

samochodu transportowego do przewozu osób niepełnosprawnych 

7.3 zmian w budżecie Gminy Brusy na 2016 rok  

7.4 wprowadzenia opłaty miejscowej  

7.5 wprowadzenia opłaty targowej  

7.6 podatku od nieruchomości 

7.7 dzierżawy części nieruchomości komunalnej i sieci ciepłowniczej w Brusach w drodze 

bezprzetargowej  

7.8 wybory metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty 

7.9 uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Brusach na lata 2016 – 

2019 

7.10 przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Brusy i organizacji pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie gminy 

Brusy na rok 2017 

7.11 wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Brusy do realizacji przedsięwzięcia wspólnego 

pn. „Modernizacja drogi transportu rolnego Laska – granica gminy Brusy”  

7.12 zatwierdzenia Aneksu nr 2 z 03.10.2016r., do Porozumienia – Umowy Partnerskiej  

Nr FR/1/216 z 25 stycznia 2016r. zawartego pomiędzy Powiatem Chojnickim a Gminą 
Miejską Chojnice, Gminą Miejską Człuchów, Gminą Chojnice, Gmina Czersk oraz 

Gminą Brusy w sprawie współpracy przy realizacji projektu pn.: „Poprawa efektywności 

energetycznej oraz rozwój OZE w Chojnicko-Człuchowskim Miejskim Obszarze 

Funkcjonalnym – termomodernizacja budynków użyteczności publicznej”  

7.13  wyrażenia woli przystąpienia Gminy Brusy do wspólnej realizacji projektu pn.”Słońce 

źródłem pozyskiwania energii” planowanego do realizacji w ramach poddziałania 10.3.1 

Odnawialne Źródła Energii – wsparcie dotacyjne Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020, którego wnioskodawcą będzie Gmina 

Chojnice 

7.14 Ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego i szkół oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystywania  

8. Sprawy organizacyjne.  

9. Zamknięcie obrad.   
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Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia XV sesji Rady Miejskiej i powitał wszystkich 

obecnych. Poinformował, że w sesji uczestniczy 14 radnych i stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. (nie było radnego Marka Zblewskiego) 

 

Ad. 2.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu z XIII i XIV sesji Rady Miejskiej. Przewodnicząca 

Rady przeprowadziła głosowanie, w którym radni przyjęli jednogłośnie protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 4.  

Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji.  

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o informacje z ich 

działalności.  

Komisja Budżetu i Finansów odbyła posiedzenie w dniu 29 listopada, które dotyczyło analizy 

materiałów na sesję.  
 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej oraz Rodziny odbyła dwa posiedzenia. Pierwsze 

spotkanie dotyczyło funkcjonowania Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

tym realizacja programu 500 + drugie spotkanie poświęcone było materiałom na dzisiejszą 
sesję.  
Komisja Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odbyła 2 posiedzenia pierwsze dotyczyło inwestycji realizowanych w gminie 
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Brusy – komisja realizację inwestycji oceniła pozytywnie. Drugie poświęcone było analizie 

materiałów przygotowanych na XV sesje Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu odbyła 2 posiedzenia: pierwsze – funkcjonowanie 

Centrum Kultury i Biblioteki w Brusach, oferta Centrum jest bardzo wysoka obecnie 

przeprowadzane są ankiety, aby dowiedzieć się czy można ją jeszcze wzbogacić. Kilkuset 

dzieci uczęszcza na zajęcia do CKiB to jest jak zarządzenie dużą szkołą. Szkoda, że nie mamy 

finasowania z powiatu. W drugiej części komisji rozmawialiśmy o reformie oświaty, w 

grudniu mamy zaplanowane spotkanie ze związkami zawodowymi, wejście w życie nowej 

ustawy Prawo oświatowe jest to uszczerbek finansowy dla naszej gminy, należy do niej 

podejść rozsądnie. 29 listopada komisja analizowała budżet na 2017 rok i analizowano 

materiały na sesję.  
 

Ad. 6. 

Radni zgłosili następujące interpelacje: 

Radny Marek Daniłko: 

• Opracować analizę wpływu podatków lokalnych do budżetu gminy w latach 2015-
2016, z podziałem na poszczególne sołectwa. 

• Remont nawierzchni skrzyżowania drogi wojewódzkiej z powiatową Giełdon – 
Męcikał - Spierwia powiedział, iż wie, że były prowadzone rozmowy w tej sprawie, 
ale skoro Rejon Dróg Wojewódzkich w Chojnicach nie pomaga to może należy 
wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku dodał, iż stan tego 
skrzyżowania jest tragiczny, w koleinach stoi woda odkładanie tego w czasie może 
doprowadzić do tragedii; 

• Opracować wykaz wnoszenia opłaty śmieciowej od podmiotów gospodarczych z 
zaznaczeniem tych, którzy opłaty nie wnoszą; 

• Rozwiązać problem składu węgla na ul. Bema, który umiejscowiony jest przy placu 
zabaw. 

Radny Andrzej Kulesza: 

• Podziękował za wycinkę Topoli na ul. Polnej w Brusach; 

• Poprosił o spotkanie Burmistrza Brus z Zarządem Dróg Powiatowych w sprawie 
wycinki suchych konarów drzew od kościoła w Kosobudach w kierunku Kinic. 

 

Radny Leszek Skwierawski: 

• Sprawdzić stan bramek na boisku w Lubni. 
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Radny Olgierd Chylewski: 

• Przy przedszkolu na ul. Szkolnej w Brusach wprowadzić przejście dla pieszych.   
 

Burmistrz Brus odpowiedział na interpelacje: 

W sprawie analizy wpływów podatkowych powiedział, iż jest to analizowane na bieżąco. 

Zwrócił się do radnego Marka Daniłko, – czemu ma to służyć?, na gminę trzeba patrzeć w 

sposób zrównoważony. Gdyby w ten sposób patrzał na nas Marszałek Województwa 

Pomorskiego gmina Brusy otrzymałaby dużo niej środków.  

Burmistrz nawiązał do e opłaty śmieciowej zaznaczył, iż wywóz wiąże się z różnymi 

kosztami gdyby na to patrzeć mieszańcy dalej oddalonych miejscowości musieliby płacić 
więcej. Cieszę się, że patrzymy w sposób równoważony i dziękuję radnym, którzy to 

rozumieją.  
W sprawie drogi wojewódzkiej burmistrz potwierdził, iż problem ten był wielokrotnie 

zgłaszany, od dłuższego czasu zgłaszaliśmy, iż Rejon Dróg Wojewódzkich w Chojnicach źle 

funkcjonuje. Często to łatanie dziur nie jest dobrze robione. W sprawie skrzyżowania Męcikał 

Spierwia – Giełdon działania podejmowaliśmy w Chojnicach, ale wiele spraw jest tez 

przekazywane dalej.    

W sprawie odpadów Burmistrz odpowiedział, iż wiele zostało poruszone na wczorajszym 

posiedzeniu komisji. W 2017 roku chcemy pewne zmiany wprowadzić. W 2016 roku nie 

znaliśmy, jakie będą koszty odbioru odpadów. Wydział na bieżąco analizuje, aby podmioty, 

które nie płacą uporządkowały to. Ta praca jest sukcesywnie prowadzona.    

 

Ad. 7.1 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia do instytucji 

odpowiedzialnych za ochronę zdrowia i finansowanie opieki zdrowotnej z apelem o podjęcie 

działań zmierzających do finansowania oddziału urologicznego Szpitala Specjalistycznego 

im. J. K. Łukowicza w Chojnicach. Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/141/16 

w sprawie wystąpienia do instytucji odpowiedzialnych za ochronę zdrowia i 

finansowanie opieki zdrowotnej z apelem o podjęcie działań zmierzających do 

finansowania oddziału urologicznego Szpitala Specjalistycznego im. J. K. Łukowicza w 

Chojnicach  
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jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 4 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.2 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Chojnickiemu na dofinansowanie zakupu samochodu transportowego do przewozu 

osób niepełnosprawnych. Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/142/16 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chojnickiemu na dofinansowanie 

zakupu samochodu transportowego do przewozu osób niepełnosprawnych 

 

Jednogłośnie 14 za, – 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 5 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.3 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Brusy na 2016 rok. Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/143/16 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Brusy na 2016 rok  

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu, ( uchwała stanowi załącznik nr 6 

do protokołu sesji).  

 

 

Ad. 7.4 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

miejscowej.  

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radny Marek Daniłko, jako Przewodniczący Klubu Radnych wniósł wiosek, aby do końca 

kwietnia 2017 roku opracować wykaz turystycznych miejscowości gminy Brusy. 
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Burmistrz Brus ustosunkował się powiedział, że już wcześniej rozmawiano, aby wszystkie 

miejscowości w gminie Brusy były w takim wykazie.  

Marek Daniłko poprosił, aby było to zrobione do czasu rozpoczęcia sezonu turystycznego.  

Burmistrz zaznaczył, iż największym problemem jest ściągalność tego podatku i wiele gmin 

ma taki problem.  

Radny Andrzej Wiecki potwierdził, iż problem jest nie z wysokością tej opłaty a jej 

ściągalnością. 
Radny Marek Daniłko zaznaczył, iż jeżeli nic z tym nie zrobimy to dale będzie martwa 

uchwała. Trzeba nad nią popracować. 
Więcej radnych nie zabrało głosu. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/144/16 

w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej  

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 7 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.5 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej. 

Następnie przedstawiła autopoprawkę zgłoszoną do tej uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie wraz z autopoprawka (autopoprawka stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu sesji), w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/145/16 

w sprawie wprowadzenia opłaty targowej  

 

 jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu, ( uchwała stanowi załącznik nr 9 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

Następnie otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/146/16 
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w sprawie podatku od nieruchomości 

 

9 za, 5 wstrzymujących – 14 radnych brało udział w głosowaniu, ( uchwała stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie dzierżawy części 

nieruchomości komunalnej i sieci ciepłowniczej w Brusach w drodze bezprzetargowej. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/147/16 

w sprawie dzierżawy części nieruchomości komunalnej i sieci ciepłowniczej w Brusach w 

drodze bezprzetargowej  

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 11 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wybory metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radny Marek Daniłko – wczoraj na komisji rozmawialiśmy na ten temat problem ten 

powinien być jak najszybciej rozwiązany.  

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/148/16 

w sprawie wybory metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty 

 

9 za, 5 wstrzymujących – 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.9 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Brusach na lata 2016 – 2019. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/149/16 

w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Brusach na lata 2016 – 2019 

 jednogłośnie 14 za, – 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 

13 do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.10 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Brusy i organizacji pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie gminy Brusy na rok 2017 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/150/16 

w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Brusy i organizacji 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie gminy Brusy na rok 2017 

jednogłośnie 14 za, – 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 

14 do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.11 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Brusy do realizacji przedsięwzięcia wspólnego pn. „Modernizacja drogi 

transportu rolnego Laska – granica gminy Brusy”. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 
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 uchwałę Nr XV/151/16 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Brusy do realizacji przedsięwzięcia 

wspólnego pn. „Modernizacja drogi transportu rolnego Laska – granica gminy Brusy”  

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 15 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.12 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w sprawie zatwierdzenia Aneksu nr 2 z 

03.10.2016r., do Porozumienia – Umowy Partnerskiej Nr FR/1/216 z 25 stycznia 2016r. 

zawartego pomiędzy Powiatem Chojnickim a Gminą Miejską Chojnice, Gminą Miejską 
Człuchów, Gminą Chojnice, Gmina Czersk oraz Gminą Brusy w sprawie współpracy przy 

realizacji projektu pn.: „Poprawa efektywności energetycznej oraz rozwój OZE w Chojnicko-

Człuchowskim Miejskim Obszarze Funkcjonalnym – termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej”. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/152/16 

w sprawie zatwierdzenia Aneksu nr 2 z 03.10.2016r., do Porozumienia – Umowy 

Partnerskiej Nr FR/1/216 z 25 stycznia 2016r. zawartego pomiędzy Powiatem 

Chojnickim a Gminą Miejską Chojnice, Gminą Miejską Człuchów, Gminą Chojnice, 

Gmina Czersk oraz Gminą Brusy w sprawie współpracy przy realizacji projektu pn.: 

„Poprawa efektywności energetycznej oraz rozwój OZE w Chojnicko-Człuchowskim 

Miejskim Obszarze Funkcjonalnym – termomodernizacja budynków użyteczności 

publicznej”  

 

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 16 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.13 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 

Brusy do wspólnej realizacji projektu pn.”Słońce źródłem pozyskiwania energii” 

planowanego do realizacji w ramach poddziałania 10.3.1 Odnawialne Źródła Energii – 
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wsparcie dotacyjne Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na 

lata 2014 – 2020, którego wnioskodawcą będzie Gmina Chojnice. 

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/153/16 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Brusy do wspólnej realizacji projektu 

pn.”Słońce źródłem pozyskiwania energii” planowanego do realizacji w ramach 

poddziałania 10.3.1 Odnawialne Źródła Energii – wsparcie dotacyjne Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020, którego 

wnioskodawcą będzie Gmina Chojnice 

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 17 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 7.14 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół oraz 

zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania.  

Następnie otworzyła dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XV/154/16 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół oraz zakresu i trybu 

kontroli prawidłowo ści ich pobrania i wykorzystywania. 

jednogłośnie 14 za,– 14 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 18 

do protokołu sesji).  

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady przekazała informację, iż Urząd Skarbowy w Chojnicach 

poinformował, iż w oświadczeniach majątkowych radnych za 2015 rok nie wykryto 

nieprawidłowości. 
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Ad. 9 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XV sesji Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Protokół sporządziła  

Joanna Kobus 

 


